
 

 

 

Art. 43 vragen  
“Naamgeving Toon Hermans Theater en Expo aan een zijden 
draadje?” 
 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders, Gemeente Sittard-Geleen.  

Postbus 18  

6130 AA Sittard 

Sittard-Geleen d.d. 21-02-2025  
 
 
Geachte College,   
 
Op 12 en 13 november 2024 werd op voordracht van de Stadspartij Sittard-Geleen de motie 
“TOON HERMANS KLEURT ONZE STAD” raadsbreed aangenomen. Sindsdien, en dus bijna 
meer dan 3 maanden later werden wij opgeschrikt door een persbericht met de tekst 
“Impasse in discussie over naamgeving en expo Toon Hermans Theater”. Aan de vooravond 
van Vastelaovend 2025, waar wederom duizenden Limburgers de liedjes van o.m. Toon 
Hermans meezingen (w.o. Kiek in ’t Glaeske) geen mooi vooruitzicht. Dan hebben we het nog 
niet over de teksten, anekdotes, gedichten en andere momenten waarop Toon Hermans 
dagelijks ONZE stad op kaart zet en heeft gezet! Ieder moment zet een woord, kreet, liedje 
en ga maar door onze stad “gratis” op kaart! Daar kan geen duur reclamebord of andere 
reclame-uiting tegenop!     
 
De Stadspartij Sittard-Geleen heeft dan ook een aantal zeer dringende vragen om het proces 
alsnog de goede kant op te draaien in belang van onze stad!  
  

1. Welke acties zijn er ondernomen vanaf 13 november 2024 t/m de dag van vandaag 
vanuit het college Sittard-Geleen? (Vanuit de Stichting Toon Hermans wordt 
aangegeven niets meer van het college vernomen te hebben!)  

 
2. Welke acties gaat het college nu ondernemen nu het 1 voor twaalf is?  

 
 

 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
De Stadspartij Sittard-Geleen heeft de afgelopen maanden uiteraard ook haar werk gedaan 
en zich verder geïnformeerd daar waar het mogelijk nog niet naar wens verloopt. Veel 
inwoners zouden het wenselijk vinden wanneer er een structurele oplossing komt en dat de 
naam Toon Hermans Theater aan de Schouwburg verbonden blijft, evenals dat de Expo van 
Toon Hermans ook in kelder van het Toon Hermans Theater (Lees Schouwburg Sittard) 
gehuisvest zal worden en niet binnen een paar m2!  
Een publiekstrekker voor onze stad breed, moet je ook breed uitstralen!  
 
Daarnaast siert het de nabestaanden van de familie Hermans evenals de Stichting Toon 
Hermans dat men tevreden is met een prima plek in het Toon Hermans Theater/Schouwburg 
en dat zij de inwoners van Sittard-Geleen niet willen opzadelen met extra financiële 
middelen, welke een andere locatie met zich mee zou meebrengen.  Dat moet U toch als 
muziek in de oren klinken? Met een rapportcijfer van een 9 en dan niets hoeven uit te geven? 
Tijdens een van de raadsvergaderingen werden op vragen door de Stadspartij Sittard-Geleen 
hier nog op geantwoord dat het om meerdere tonnen ging mocht er naar een andere locatie 
gezocht moeten worden, dus die kunt U doorstrepen!    
 
Op 30 september 2020 werd een intentieverklaring getekend tussen Gemeente Sittard-
Geleen, Toon Hermans B.V. en De Domeinen. 
 

3. Welke status heeft deze intentieverklaring hedentendage (nog) voor het college?  
 

4. Op basis van de beantwoording, bent U alsnog bereid om deze intentieverklaring 
alsnog uit te voeren?  

 
Na de door de raad breed gedragen motie “TOON HERMANS KLEUR ONZE STAD” werden wij 
als gemeenteraad opgeschrikt door het financiële debacle omtrent “De Domijnen”, waar de 
Stadspartij Sittard-Geleen ook onlangs vragen over heeft gesteld. Naast dat wij benieuwd zijn 
naar de afronding van 2024 richten wij ons nu op bovengenoemd vraagstuk. Inmiddels is de 
directeur van De Domijnen inmiddels (met de staart tussen de benen) vertrokken per 1 
februari jl., waarvan wij inmiddels begrepen hebben dat het begrip “Toon Hermans” niet 
direct in zijn visie lag! Een mogelijke nieuwe directeur van De Domijnen zou in ieder geval 
deze icoon moeten omarmen en de inspiratie en het verleden moeten koesteren!  
 

5. Welke overeenkomsten en op welke datum zijn er gesloten tussen Gemeente Sittard-
Geleen/Domijnen en het PLT-theater?  

 
6. Welke overeenkomsten en op welke datum zijn er gesloten tussen Gemeente Sittard-

Geleen/Domijnen en het Laagland Theater?  
 



 

 

Het huisvesten van het Laagland Theater in het Toon Hermans Theater roept bij de 
Stadspartij Sittard-Geleen vragen op of dit welke de juiste locatie voor hun is, waardoor de 
Expo Toon Hermans haar activiteiten niet kan uitvoeren. We hebben het daarbij nog niet 
over de rechtmatigheid van (tussentijds?) gesloten contracten.  
 

7. Hoevaak maak Laagland Theater gebruik van de kelder van het Toon Hermans 
Theater per week/per maand/per jaar?  

 
8. Hoeveel leden en medewerkers maken gebruik van het Laagland Theater?  

 
9. Hoeveel voorstellingen worden door het Laagland Theater in de Schouwburg 

gegeven?  
 

10. Hoeveel bezoekers trekt het Laagland Theater met haar voorstellingen?  
 

11. Hoeveel subsidie gaat jaarlijks naar het Laagland Theater?  
 

12. Is er geen andere locatie voorhanden om het Laagland Theater in onder te brengen?   
 

13. Zo ja, bent U dan actief op zoek naar een andere locatie? 
 

14. Zo neen, waarom niet?  
 
Ten slotte roept de Stadspartij Sittard-Geleen het college op om per omgaande in gesprek te 
gaan met de Stichting Toon Hermans evenals met de nabestaanden van Toon Hermans en 
met een passende oplossing terug te komen naar de gemeenteraad!  
 
De Stadspartij Sittard-Geleen verzoekt om spoedige beantwoording, ook in verband met de 
urgentie en dat zowel de naam van ons theater als de expo van Toon Hermans NIET verloren 
gaat voor onze stad Sittard-Geleen, binnen de gestelde termijn.  
 
Met vriendelijke groet, 

Wil Paauwe 

(Fractievoorzitter) Raadslid Stadspartij Sittard-Geleen  

Ton Raven 

Raadslid Stadspartij Sittard-Geleen   

Jos Coumans 

Raadslid Stadspartij Sittard-Geleen  

Colin Klingestijn 

Burgerlid Stadspartij Sittard-Geleen  

Leny Weermann-Schepers 

Burgerlid Stadspartij Sittard-Geleen  

 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


